
 
 
Datum: 10.03.2025 
 
 
Zadeva: Zapisnik 10. redne seje Razširjenega strokovnega kolegija za fizioterapijo 
 
Seja Razširjenega strokovnega kolegija za fizioterapijo (RSK FT) je potekala 10. 03. 2025 od 
12:00 do 16:15 na Zdravstveni fakulteti UL, Zdravstvena pot 5, 1000 Ljubljana. 
 
Prisotni: dr. Alan Kacin, dr. Urška Puh, Petra Žagar, Monika Jeruc Tanšek, Fabio Valenti 
Opravičeno odsotni: / 
 
 
Dnevni red:  

1. potrditev dnevnega reda 

2. razprava glede smernic za fizioterapijo v uredbi za leto 2025 s predstavniki ZFS 

3. pregled realizacije sklepov 9. seje RSK FT 

4. prenova kriterijev za SpecFO 

5. razno 

 
 
Ad. 1: potrditev dnevnega reda. 
Sklep 1: Dnevni red soglasno potrjen. 
 
Ad. 2: razprava glede smernic za fizioterapijo v uredbi za leto 2025 s predstavniki ZFS: Janez 
Špoljar, podpredsednik ZFS; Helena Plešec, delovna skupina za ambulantno FT; Simona 
Pavlič Založnik, Sekcija fizioterapevtov naravnih zdravilišč, Alenka Jerič Jaklič, Sekcija 
fizioterapevtov zasebnikov. 
 

a) Predstavniki ZFS izrazijo željo, da se upošteva njihov vidik pri oblikovanju prihodnjih 
strokovnih usmeritev za fizioterapijo. 

b) Po pogovoru sklenemo, da časovni normativi za posamezne postopke, ki so bili 
navedeni pri prevedbi predhodnega sistema v obstoječi, leta 2014, niso smiselni. 

c) Podatki so po njihovem mnenju zaradi nedorečenega načina beleženja postopkov v 
obravnavah med izvajalci neprimerljivi. Predstavniki ZFS bodo pripravili navodila 
svojim članom glede beleženja postopkov FT ter števila obravnav (število 15 obravnav, 
naj bo strokovno utemeljeno za redke primere) in prosili RSK za podporo/potrditev. 

d) Postavlja se vprašanje ali so Spec FO vključeni v statistiko izvedenih postopkov vseh 
FO ali se vodijo ločeno v evidencah ZZZS? Glej pojasnilo ZZZS glede beleženja 
postopkov za leto 2025. RSK za FT bo to dodatno preveril. 

e) Predstavniki ZFS povedo, da se pri ovrednotenju programa FO na tim upošteva plačni 
razred za fizioterapevta III (osnovni PR + 3 napredovanja), zaradi česar so programi 
neustrezno financirani. Pobudo za to naj pripravi ZFS. 

f) Za povečano realizacijo tima (maks. 20% nad načrtovanim obsegom programa) 
morajo ambulante sorazmerno podaljšati ordinacijski čas ali zaposliti dodaten kader. 
Zato so predstavnik ZFS mnenja, da se realizacije večje od 120% ne bi smelo 
plačevati. RSK za FT bo to predlagal ZZZS.  

g) Sklenemo tudi, da bi bilo smiselno uvesti progresivne maluse za presežen delež 
podpornih postopkov (npr. 41-50% podpornih 2% malus, 51-60% podpornih 4% malus 
itd.). RSK za FT bo to predlagal ZZZS. 



h) Z razpisovanjem urnikov obiskov in druga administrativna dela bi bil nujno potreben 
zdravstveni adminstrator v FT ambulantah. Trenutna ureditev po kateri zdravstveni 
zavod dobi 0,15 adminstrativno-tehničnega kadra za vsakega posameznega 
fizioterapevta, tega problema ne naslavlja. 

i) Predstavniki ZFS izpostavijo problem plačevanja obravnav šele po njihovem zaključku. 
FT obravnave vključujejo več obiskov, ki so lahko raztegnjeni čez daljše časovno 
obdobje (npr. več tednov), zato stroški že nastajajo, plačilo pa dobijo šele po zaključku 
celotne obravnav. Predstavniki ZFS predlagajo plačevanje po obisku, kot je to v veljavi 
za Spec FO. Dogovorimo se, da se počaka na obvezno uredbo elektronskega 
delovnega naloga (e-DN), kjer so predvidene določene spremembe pri beleženju, in 
ustrezno ukrepanje takrat, če bo potrebno. 

j) Predstavniki ZFS izpostavijo, da v uredbi za leto 2025 uvedene usmeritve glede 
omejevanja št. DN za isto diagnozo za istega bolnika ne bi smele veljati za vse 
diagnoze, zlasti za ponavljajoče travme (zlomi, zvini gležnjev itd.) in specifična 
kronična stanja, ki zahtevajo stalno obravnavo (npr. limfedem ipd.). Dogovorimo se, 
da bodo predstavniki ZFS, RSK za FT predlagali seznam diagnoz, ki potrebujejo 
drugačen časovni režim obravnave. RSK za FT bo nato predlagal ustrezne popravke 
usmeritev za fizioterapevtsko obravnavo v uredbi. 

k) Preveriti je potrebno ali so usmeritve v uredbi finančno ovrednotene, oz. bodo finančne 
posledice zaradi njihovega nedoseganja. RSK za FT se bo zavzel, da do tega ne pride. 

l) Predstavniki ZFS izpostavijo, da kronološka evidenca izvedenih DN na pacienta in 
enostaven pregled njegovih napotnih diagnoz v obstoječih informacijskih sistemih ni 
na voljo fizioterapevtom v ambulantah. RSK za FT se bo zavzel, da se to uredi z 
uvedbo e-DN. 

 
Sklep 2: Predstavniki ZFS bodo pripravili navodila pod točko c ter predlog za točko j. RSK za 
FT pa se bo zavzel za urejanje situacije v zvezi s točkami f, g, k in l. 
 
Ad 3: pregled realizacije sklepov 9. seje RSK FT: 
Sklep 3: Vsi sklepi 9. seje so bili realizirani. 

 

Ad. 4: prenova kriterijev za Spec FO. 
Sklep 4: Prenovljeni kriteriji Spec FO so soglasno potrjeni. Pred javno objavo je potrebna 
normotehnična preverba vseh podatkov in spletnih povezav v dokumentu ter uskladitev 
postopka uvedbe z ZZZS.  
 
 

Ad 8: Razno  

 

prof. dr. Alan Kacin 
predsednik RSK za fizioterapijo 

 


